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中銀（香港）子賬戶開立/取消申請表 

Bank of China (Hong Kong) Sub-Account Application / Cancellation Form 

賬戶名稱 Account Name：   

交易賬戶號碼 Account Number: 

 證券賬戶 （Securities Account） 

 期貨賬戶 （Futures Account） 

□ 請為本人/吾等上述交易賬戶開立一個中銀（香港）子賬戶(“子賬戶”)作資金存入用途

Please open a Bank of China (Hong Kong) Sub-Account (“Sub-Account”) for my/our above trading account for fund deposit.

□ 取消本人/吾等上述交易賬戶的中銀（香港）子賬戶

Please close my/our Bank of China (Hong Kong) Sub-Account for my/our above trading account.

注意事項 Points to Note： 

1. 每個子賬戶每月的行政費用為港幣 5 元，無論客戶是否有使用此子賬戶進行資金存入。 There will be a monthly fee

of HKD5 for each Sub-Account regardless of whether it is used for fund deposit or not.

2. 上述費用會每月從客戶的交易賬戶扣除，如交易賬戶資金不足，客戶須承擔因此而產生的利息費用。 The aforesaid

fee will be debited from the client’s trading account on a monthly basis. Client should bear the payable interest (if

any) caused by insufficient cash balance in the trading account.

客戶簽署 Client Signature: 

X_________________________________________________________

日期 Date : _______________________________________________ 

僅供職員填寫 For Official Use Only 

確認 Confirmed by : 審批 Approved by : 輸入 Inputted by : 核實 Checked by : 

__________________________ __________________________ __________________________ __________________________ 

名稱 Name : 

部門 Division: 客服 C.S 

日期 Date : 

時間 Time : 

名稱 Name : 

部門 Division: 

日期 Date : 

名稱 Name : 

部門 Division: 客服 C.S. 

日期 Date : 

名稱 Name : 

部門 Division: 客服 C.S. 

日期 Date : 

□ 面見 In person / □ 分機號碼 Ext ：
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